

استمارة التسجيل Registration Form	
المعلومات الشخصية	
Personal Information	
Full Name الإسم بالكامل	
Emirates ID الهوية الاماراتية	DOB تاريخ الميلاد
معلومات التواصل	
Contact Information	
Mobile الهاتف المتحرك	Email البريد الالكتروني
Emergency Contact في حالة الطوارئ	Phone الهاتف
إتقان السباحة	
Swimming Proficiency	
The ADSYC reserves the right to refuse any participant that cannot prove to be confident swimmers. يجب أن يكون اللاعب المشارك قادر على السباحة ويحق للنادي رفض أي لاعب للمشاركة بالأنشطة، في حالة عدم إتقانهم للسباحة.	
الموافقة وإخلاء المسؤولية	
Disclaimer	
<p>1. I confirm that the participant is in good health and physical condition before participating in sports activities. I will inform the club of any medical issues or changes in the participant's health situation.</p> <p>2. I will not hold the ADSYC responsible for any injuries, loss or damage of personal belongings.</p> <p>3. I agree to follow all ADSYC safety guidelines and staff instructions.</p> <p>4. I realize that the nature of marine sports activities may cause injury, and I permit the clubs representatives to take medical actions and treatments for any injury suffered.</p> <p>5. I give consent for taking photos and videos within water sports activities, for (social) media or promotional use, the rights of such images will be the property of ADSYC.</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>1. أؤكد أن المشارك بحالة صحية جيدة تؤهله للمشاركة في النشاطات المائية.</p> <p>2. أوافق على المشاكة في النشاطات المائية على مسؤوليتي دون تحمل النادي أي مسؤولية؛ ولا يتحمل النادي أي مسؤولية حول التلف / أو فقدان الأمتعة الشخصية.</p> <p>3. الالتزام بالتعليمات والقوانين الصادرة من النادي.</p> <p>4. أدرك أن طبيعة النشاطات المائية قد تشمل الإصابة؛ وأسمح لممثلي النادي بإتخاذ الاجراءات الطبية اللازمة في حال تعرض المشارك اصابة.</p> <p>5. لا مانع لدي من أن يتم التقاط الصور والفيديو أثناء تواجدي خلال الانشطة والفعاليات واستخدامها إعلامياً أو من خلال مواقع التواصل الاجتماعي الخاصة بالنادي:</p> <p><input type="checkbox"/> أرغب <input type="checkbox"/> لا أرغب</p>
NOTICE ON COVID19	
الضوابط الاحترازية ضد فيروس كوفيد19	
The Participant hereby agrees to adhere to the regulations set out by Abu Dhabi Sailing & Yacht Club and Abu Dhabi Sports Council to prevent the spread of the COVID19 virus, including:	يوافق المشارك بموجب هذه الاتفاقية على الالتزام باللوائح والضوابط التي تم وضعها من قبل نادي أبوظبي للرياضة الشراعية واليخوت ومجلس أبوظبي الرياضي وذلك للحد من انتشار فيروس كورونا المستجد كوفيد19، بما في ذلك:

- Wearing a mask and gloves when entering the club
- Observing a 2m distance between all persons and avoiding personal contact
- Washing and sterilizing the hands frequently
- Ensuring equipment is sanitized before use and not sharing equipment with others
- Commit to testing for the COVID19 virus at an approved Test Facility
- Installing the ALHOSN APP and showing it to staff when asked
- Informing the club immediately when experiencing suspected symptoms or having been in contact with a person who has tested positive for COVID19.
- In addition to the above measures, follow any further instructions to help prevent the spread of the COVID19 virus

DISCLAIMER

The participant hereby acknowledges the necessary control measures are being taken by Abu Dhabi Sailing & Yacht Club to prevent the spread of the COVID19 virus, without imposing any liability on the club for any infection.

- الالتزام بارتداء الكمامات والقفازات عند الدخول الى النادي وطوال فترة النشاط وتبديلها بشكل مستمر.
- التباعد بمسافة لا تقل عن 2 متر بين جميع الأفراد مع تجنب الاتصال المباشر.
- غسل وتعقيم اليدين بشكل متكرر
- التأكد من أن المعدات معقمة قبل استخدامها وعدم مشاركتها مع الآخرين
- الالتزام بفحص فيروس كوفيد19 مع احضار نتيجة فحص معتمد
- تثبيت (تطبيق الحصن) والالتزام باستخدامه وعرضه على الموظفين عند الطلب
- الخضوع لفحص الحرارة اليومي قبل و اثناء فترة التدريب.
- احضار مستلزمات النظافة الشخصية.
- إبلاغ النادي على الفور عند الشعور بأعراض مشتبها بها أو عند الاتصال بشخص ثبتت إصابتهم بـ كوفيد19.
- بالإضافة إلى التدابير المذكورة أعلاه ، وجوب اتباع أي تعليمات أخرى للمساعدة في منع انتشار الفيروس.

إخلاء مسؤولية

أقر بإحاطتي علماً بالاجراءات وتدابير الضوابط الاحترازية اللازمة المتخذة من قبل النادي للحد من انتشار جائحة فيروس كوفيد19، واخلي النادي من تحميله اي مسؤولية في حالة الإصابة.

By signing this form I agree that I have read and accept all terms of this disclaimer
For Under age (18), a responsible adult shall sign this form.

للمشاركين دون عمر (18 سنة) يجب التوقيع من قبل ولي الامر
أنا الموقع أدناه؛ قمت بالإطلاع على جميع البنود والشروط والموافقة عليها

Full Name الإسم بالكامل	Date التاريخ
Signature	التوقيع